
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 23-05-15

Protokoll 23-04

Styrelsemötesprotokoll 2023-05-15

Närvarande

Axel Legelius (AL), Karl Bellander (KB), Alexandra Jirvall (AJ), Alice Karlsson (AK), William Lindell (WL),

Gustaf Björling (GB), Max Östlund (MÖ), Samuel Mattsson Nilsson (SMN), Boel Petrén (BP), Ebba

Ugander (EU), Daniel Nordin (DN)

Frånvarande

Karl Bellander (KB)

Åhörare

Plats

Studierummet, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:44

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Ebba Ugander till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 10 stycken.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 23-03 till handlingarna

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

Vi hade tema-skuffé med temat födelsedagskalas 27 april. WL tycker att det gick väldigt bra och att

det verkade vara uppskattat. Vi hade specialbeställt en tårta med SKU-loggan, fiskdamm med godis,

musik, mm. BP tycker att hon fått en speciell känsla som hon inte har känt i kyrkan sedan hon

började. AL tycker att födelsedagsskuffét gick väldigt bra, det var många där och det var väldigt hype.

WL är extremt nöjd och säger att detta var det bästa skuffét han varit på hittills. Budgeten låg på 1700

kr och vi köpte in saker för drygt 1600 kr. Det har även köpts in nya varor till skuffét, lite basvaror som

läsk samt nya varor. AL säger att de köpte in wasa-knäckemackor till skuffét då det har behövts något

mer matigt i skuffét så det var ett väldigt bra köp. 1/6 kommer det vara karaoke-skuffé. BP föreslår att

vi ska göra en slags scen och trycker på att det är mycket som behöver fixas till skuffét. GB säger att

han kan fixa högtalare och mikrofoner. Torsdag den 18/5 så är det en andakt istället för mässa då det

är Kristi himmelfärd och alla präster är lediga.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för karaoke-skuffét på 300 kr.

ii. Musikgruppen

MÖ ska prata med Marie-Louise angående en ny förstärkare till torsdagsmässorna och angående

nycklar till förråd.

iii. Mediagruppen

EU säger att vi ska dra igång ett Tiktok- konto som AK är ansvarig för. Vi ska även spela in en ny

musikvideo till Krist1

iv. Festivalgruppen

Festivalgruppen har hittills haft 2 möten angående sommarfestivalen som är den 3/6. Vi har fixat folk

som ska uppträda, mat- vi ska ha pizza som lagas på plats av Fat Franks, gladiatorspel, popcornmaskin

etc. Tack vare de 2 mötena säger AL att han känner sig lugn inför sommarfestivalen. AL vill att så

många som möjligt från styrelsen kommer och hjälper till att förbereda allt och att vi borde

komma igång ordentligt med marknadsföringen. Han tycker att vi ska göra en trailer till

sommarfestivalen för att visa lite vad vi ska göra för något. BP tycker att vi ska fixa en poster
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som ska sättas upp lite här och där i kyrkan. AL tycker att vi ska bjuda in SKUSS till sommarfestivalen

för att skapa bättre relationer mellan församlingar. BP tycker att vi ska bjuda in nära församlingar som

Vallentuna, Solna, Sollentuna osv. AL ska skriva till Isak i distriktsstyrelsen, våran kontaktperson, om

marknadsföring till sommarfestivalen.

§9 Städning av SKUtoret

AL säger att vi bör städa minst en gång om året för att hålla kontoret rent och fräscht. AL, BP, KB och

SMN städade hela kontoret i lördags. De var nere i förrådet i källaren där de har ställt ner lite bråte,

bland annat en av stolarna, alla kepsar och vattenflaskorna. De ska även göra regler om hur vi ska ta

hand om kontoret, exempelvis slänga skräp och se till att det ser snyggt ut. De hittade även grejer vi

inte visste att vi hade som oöppnade pepparkakshus som gick ut för ett par år sedan. Det är onödigt

att slänga mat så därför borde vi lista ut en lösning till detta. Många lämnar påsar på kontoret från

inköp till bla tema-skuffén och andra aktiviteter. Vi har därför mycket plast- och tygpåsar i kontoret

och därför bör vi hämta påsar därifrån innan någon går och handlar för att inte fortsätta köpa plast.

§10 Utvärdering DÅM

Distriktsårsmötet var den 22/4 i Björkhagen, Skarpnäck. Vi fyllde alla 17 ombudsplatser men en blev

sjuk så vi var bara 16. Vi åkte gemensamt i bilar dit och dök upp precis innan det började. Det var en

dag full av diskussioner. MÖ tycker att det var trevligt. BP säger att det var ett intressant DÅM,

intressant att höra vad som händer på mötet men lite för långt, många onödiga pauser, inte effektivt.

AL håller med och säger att det pratades om onödiga saker och inte lades ner tillräckligt med tid på de

viktigaste punkterna. EU säger att allt var onödigt långt utdraget, borde gå att göra bättre. KB

ifrågasatte saker i budgeten, 100 000 på övriga externa kostnader som DS ej kunde förklara vad det

var. AL säger att vi tyckte att det var konstigt att de inte kunde svara vilket oroar lite eftersom att

dessa pengar kunde ha använts till något stort för alla lokalavdelningar. De hade även lagt 150 000 på

merch, vilket låter väldigt mycket. AL säger att det var väldigt lite aktivitet från Täbys håll. DN säger att

han tyckte att det var väldigt bra framställt av Täby. MÖ, BP och SMN tyckte att lunchen var väldigt

god. BP säger att hon blev lite besviken på vissa av Täbys ombud under DÅM. Ett exempel är våran

DÅM-chatt då många hade lite dåligt fokus. BP tyckte att det inte alls ser bra ut för Täby som

lokalavdelning. Inte många som tyckte att det var kul och många som inte brydde sig. Dåligt gjort av

oss och tycker att vi måste förbättra oss till nästa år. AL säger att många onödiga saker skrevs och

skickades i chatten vilket inte var syftet med chatten. BP är nöjd att vi fyllde alla ombud, även fast alla

inte kom. AL säger att det var många som gick tidigt men att det var förståeligt. Säger att vi ska

uppmuntra att man går upp och säger vad man tycker. Bra stämning. BP och AL funderar på om vi

skulle ha DÅM i Täby nästa år. Börjat spåna idéer, BP skulle tycka att det var väldigt roligt att bjuda in.

AL säger att det ger oss en god chans att lämna bra intryck. Bra att visa intresse. BP säger att

Markuskyrkan är en fin kyrka. Budget låg på 800 kr, vi spenderade 786 kr på milersättning, snacks och

dricka.

§11 Utvärdering Vår-SKUL

Vår-SKUL var den 5-7/5 på Karlberg. Det var totalt 19 deltagare, varav 4 yngre så det blev ett lugnt

läger. Agneta Jonsson och Johanna Lindeke var där som säkerhetsansvarig respektive präst. Det var

lite färre deltagare än det var budgeterat för. Det var ledarutbildning helgen innan vilket gjorde

att många inte ville vara borta två helger i rad. Det var 2 som inte dök upp, men SMN och

Rasmus Björkman kunde hoppa in och fylla deras platser. Vi hade dinosaurietema på lägret.
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Vi köpte in två uppblåsbara dinosauriedräkter. De ligger nu i förrådet, tydligt markerade att de tillhör

SKU. AL säger att de spelade teater, hade spår och genomförde roliga väckningar. Vi hade en mysig

mässa och prästen hade varit väldigt exalterad till lägret och tycker att det hela var väldigt roligt. SMN

tycker att lägret var bra upplagt och det var inte så mycket dötid. Tycker att det var kul att

tipspromenaden blandade frågor med kristna frågor och dinosauriefrågor. En talk-show spelades inte

in. AL säger att vi ska göra det ganska snart. AL säger att lägret var lyckat och tycker att det var roligt

att alla ledare inte visste allt som skulle hända då ledarna arrangerade aktiviteter för varandra. Det

blev lite roligare för alla ledare och även Agneta och Johanna var med på vissa aktiviteter. SMN säger

att det var en ny lek som utfördes där det var en berättelse som folk fick agera i och välja olika

tillvägagångssätt. Agneta vill även ha denna aktivitet på sitt läger i sommar. Båtledarutbildningen var

också ute med oss vilket var väldigt mysigt. BP tycker att det var roligt att de även var med på

mässorna. Budget för lägeraktiviteter var 1500 kr och vi spenderade 1632 kr.

Mötet ajourneras till 20.15.

Mötet återupptas 20.27

§12 Utvärdering BOLD

14/5 arrangerades BOLD, Bön och Laserdome. Vi gick på mässa i St Görans kyrka, köpte glass och

avslutade dagen med laserdome på Kungsholmen. Det var 15 deltagare. Budgeten var 4500 kr och vi

spenderade 3080 kr. DN tyckte att det gick bra men det hade underlättat om vi möttes i Tibble kyrka,

gick på mässa där och sedan gemensamt åkte in till stan. SMN säger att de valde en kyrka i stan för att

det skulle vara en omväxling och miljöombyte. AL säger att han tyckte att det var trevligt att se en

annan kyrka och det gör att aktiviteten blir större och för att göra något annorlunda. Om vi går på

mässa här och sedan laserdome i stan blir det stort avstånd mellan grejerna. Det finns även en risk att

vi förväntas betala deltagarnas SL-biljetter för att hålla aktiviteten gratis vilket ökar kostnaden. Vi

hade det trevligt och det var bra väder. Det var mysigt med glassen. Laserdome var roligt och det var

ett bra ställe att köra på. SMN tyckte att 2 omgångar räckte mycket väl eftersom att man blev helt

slutkörd, men att over-all var det superkul. AL säger att vi skulle kunna dela upp lagen i förväg då det

blev väldigt ojämnt. Vi kan även boka med mer framförhållning till nästa gång då våra alternativ blev

lite begränsade. I helhet var det en lyckad aktivitet. Laserdome kostade 2700 kr så därifrån var vi

under budget då vi trott att vi skulle spela mer.

§13 Första Hjälpen

Söndag 21/5 kl 13.00 anordnas en första-hjälpen-utbildning med plats för max 16 personer. AL tycker

att styrelsen i högsta möjliga mån ska vara där. Förra året var det 7-8 personer där varav 5 från

styrelsen. Några från styrelsen borde dyka upp för att fylla alla platser. Vi bör dock prioritera andra

medlemmar utanför styrelsen. BP säger att det kan vara bra som ledare att uppdatera sina kunskaper

av första hjälpen inför sommaren. AL säger att vi i höst ska på Höst-SKUL och tycker därför att det är

viktigt för säkerheten om så många som möjligt som är lägerledning har gått kursen. BP tycker att vi

ska skriva till våra ledarkollegor för att väcka intresse och få fler anmälningar. Det kommer att kosta

9000 kr, budgeten för fortbildning är 14000 men ska också räcka till höstterminens fortbildning i

psykisk ohälsa.

Styrelsen beslutade
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att sätta en budget för fortbildning i första hjälpen på 9000 kr

§14 Merch

KB var ansvarig för att köpa in merch, har hittat tygkassar som han tycker att vi ska köpa. AL tycker att

vi inte ska köpa det eftersom att många redan har tygkassar. AL frågar vad syftet med vår merch är då

han tidigare upplevt att det inte funnits en plan för hur merchen ska delas ut. BP säger att vi har

många pennor som vi har beställt tidigare som vi kan ha på exempelvis upptaktsveckorna. AL föreslår

att på sommarfestivalen ska vi dela ut de kepsar som finns kvar samt fylla alla vattenflaskor med

vatten för folk att gå och ta. SMN tycker att lite dyrare och lite färre kommer vara bättre då många

slänger småsaker och då hade något större med bättre kvalitet vara bättre i längden. AL tycker att vi

kan ha merch som priser på volleybollturneringen. BP tycker att alla i styrelsen ska kolla runt lite på

olika hemsidor för att hitta bra merch. Budgeten för merch är 4600 kr.

§15 Representation

AL har skickat ut ett mail till alla gruppansvariga och fått olika svar. Björkö 2 har blivit inställt. EU säger

att hon kan kolla upp om det ska vara en representation på Björkö 1. Stjärnholm 1 har sagt att vi kan

komma 8-9 juli, Stjärnholm 2 har sagt 21 juli, Karlberg 1 har sagt 21/22 juni, Karlberg 2,3 och 4 har

ännu inte hört av sig. WL har pratat med gruppansvarig på Karlberg 3 om upplägg men de har inte

kunnat sätta ett datum ännu. Emma Byrenius har meddelat att hon gärna reppar på Karlberg 2. Det är

ingen som ska åka ut och reppa på Karlberg 5 i år eftersom 5 personer från styrelsen är ledare där. AL

och BP har kollat igenom förra årets presentation och de tycker att vi ska göra en ny presentation med

all info. BP har redan börjat på en ny och den finns på drive. SMN säger att vi kanske inte borde ha en

powerpoint då många kan känna sig lite tvingade att sitta och lyssna och tycker att det skulle vara kul

att bara stå och prata lite. AL tycker att vi ska hänvisa till Instagram för mer viktig information som

datum för aktiviteter. AL tycker även att vi ska trycka på torsdagsmässorna och gemenskapen mer än

att stå och prata om aktiviteter och annat som de kommer få reda på senare. AL tycker att det kan

kännas rätt främmande att några man inte känner kommer ut på sitt läger och ska ha en presentation.

Istället för att det ska kännas främmande för konfirmanderna så tycker AL att de som reppar ska prata

ihop sig med några ledare som redan är på det lägret som kanske har suttit i styrelsen tidigare eller

som är engagerade i verksamheten och få med dem på presentationen. Många tycker att det är roligt

att se att sina egna ledare är med och gör saker vi pratar om. SMN tycker att vi borde göra reppen

ganska avslappnat. BP tycker att ledarna som är ute på lägrena ska hjälpa till som stöd och lyfta

stämningen. AL säger att vi har fått klagomål från vissa personer i församlingen för att vi har lagt

mycket fokus på att det är hype och att allt är gratis, vilket ger fel budskap. Vi ska istället prata mer

om gemenskapen. AL säger att vi kan lägga upp på Instagram och kolla om det finns någon utanför

styrelsen som vill åka ut och reppa.

§16 Riksårsmöte

AL har fått ett mail från kansliet om det skulle vara så att vi ville skicka representanter till RÅM som är

i Jönköping 3-6 augusti. Det skulle nämligen vara bra om vi kunde skicka några då stiftets platser inte

är fyllda. SKUSS betalar allt, resa, boende, mat mm. GB säger att det låter kul och att han gärna

anmäler sig. BP säger att vi borde kolla med äldre medlemmar som är engagerade i organisationen.

AL säger att vi vill lämna ett gott intryck så vi ska gärna skicka dem som faktiskt är intresserade.
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§17 Upptaktsveckan

Upptaktsveckan är 4-9 september. AL tycker att vi ska samla alla konfirmandgrupper för sig, reppa lite,

rekrytera medlemmar och sedan gå. AL tycker att det är mer effektivt att ta en grupp i taget för att få

fler medlemmar, dock är det mer hype att samla alla grupper i ett vilket förhoppningsvis skapar mer

långsiktigt engagemang. BP säger att hon tycker att upptaktsveckan är väldigt viktig för att samla

medlemmar som sedan kan bli ledare. AL tycker att vi ska få alla ledare att dra med alla sina

konfirmander och motivera att de ska komma på volleybollturneringen och anmäla sig till höst-skul.

BP tycker att vi ska ha två dagar men att alla som är där samlas på samma plats eftersom att det blir

mer hype. BP ska kontakta Täby Racketcenter om hyran till volleybollturneringen. AL förklarar

kuvertering, Marie-Louise har sagt att vi kan få hjälp så att vaktmästarna gör det åt oss.

§18 Höst-SKUL

Höst-SKUL är den 6-8, 13-15 och 20-22 oktober. Varje läger har en lägerledning på 4 personer. Alla i

styrelsen som vill vara lägerledning på höst-skul får det. AL uppmuntrar alla i styrelsen att fundera på

det och sedan meddela AL hur man känner kring att vara lägerledning.

§19 Ekonomi

WL och KB har börjat räkna ut vad vi har spenderat och vad vi har kvar i budget för resten av året. AL

går igenom budgeten för höstterminen.

§20 Övrigt

AL tycker att alla över sommaren ska fundera på en aktivitet som vi skulle kunna genomföra och

presentera den på nästa styrelsemöte.

§21 Mötets avslutande

Mötet avslutas 21.46

Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare
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__________________________

Ebba Ugander

Justerare
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